
1/5

redakce 12. januára 2024

Profesor Angus Dalgleish říká, že lockdowny zabili třikrát
více lidí než zachránili

badatel.net/profesor-angus-dalgleish-hovori-ze-lockdowny-zabili-3-krat-viac-ludi-ako-zachranili

(Rhoda Wilsonová, Expose News ) Angus Dalgleish je profesorem
onkologie na Univerzitě sv. Jiří v Londýně (St. George's University of
London). Začátkem roku se připojil k Nigelu Farageovi v pořadu GB
News.

Farageovi řekl, že varování jeho a jeho kolegů o nadměrných úmrtích v
důsledku očkovacího programu byla při několika příležitostech
„ignorována“.

Kromě toho tvrdí, že reakce a opatření britské vlády proti Covidu-19
zabily více než trojnásobek počtu lidí, které zachránili.

Prof. Dalgleish má k dispozici věkově upravené i „surové údaje“ o
nadměrných úmrtích.

"Viděl jsem zdrojová data a jsou dost znepokojující, protože dochází k
nadměrné úmrtnosti nejen u starší populace, ale také u lidí mladších 40
let," řekl.

Podle prof. Dalgleisha jedním z hlavních faktorů úmrtí byly také 
lockdowny .

„Účinek lockdownů a všeho s nimi spojené způsobilo nadměrná úmrtí v
důsledku rakoviny a různých dalších onemocnění, nesprávných
diagnóz, špatné zdravotní péče, atd.,“ uvedl Angus Dalgleish.

Profesor Dalgleish už dlouho říká, že úmrtí v důsledku lockdownů
trojnásobně přesahují počet všech životů, které byly zachráněny díky
příkazům zůstat doma.

https://www.badatel.net/profesor-angus-dalgleish-hovori-ze-lockdowny-zabili-3-krat-viac-ludi-ako-zachranili/
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\"NHS (Britský systém veřejného zdravotnictví) se plně
přetransformoval na péči o covidových pacientů, takže vše ostatní bylo
vypnuto a víme, že při rakovině je včasná diagnóza naprosto klíčová
pro vyléčení,\" řekl profesor.

„Když se podíváte na tato čísla, jsou stejná ve Velké Británii, v Evropě,
v Austrálii i na jiných místech. Tato nadměrná úmrtnost začala a
koreluje s očkovacím programem. To sice hned nemusí znamenat, že
za to mohou vakcíny, ale proč se to nevyšetřilo? Já a ostatní kolegové
jsme poukázali na tyto nesrovnalosti, ale dostalo se nám odpovědi, že
to je vše očekávané.“

Pokud osobně znáte dva lidi se stejnými zdravotními problémy po
očkování, pak jde o častý výskyt v celkové populaci.

„Dnes je velmi obtížné najít lidi, kteří neznají nikoho, kdo nemá
nežádoucí účinky po vakcínách.“

Prof. Dalgleish použil příklad amerického programu očkování proti
chřipce z roku 1977:

„Spustili očkovací program a 42 milionů lidí bylo očkováno. Pak se
objevily zprávy o Guillain-Barré syndromu, což není vzácné u mnoha
vakcín,“ řekl.

https://www.badatel.net/osteoartritida-baner-1


3/5

„Ale místo toho, aby problém začali popírat, poslali lidi do terénu, aby
zjišťovali, co se děje. A oni se vrátili a řekli ano, určitě se to stává. A
víte, co udělali potom? Řekli: Nikdo už neumírá na chřipku, zastavme
očkování.“

Prof. Dalgleish je přesvědčen, že totéž by se mělo stát iv případě
vakcín proti covidu. Očkování se mělo už dávno zastavit.

Diskuse se později přesunula k rakovině obecně.

„Procento výskytu rakoviny v populaci naší země určitě roste,“ řekl.

Ve Velké Británii nyní každý druhý člověk dostane během svého života
rakovinu. Mnoho lidí je momentálně náchylných k rakovině pro svůj
životní styl.

„Odborníci, kteří jsou v těchto oblastech více odborníci než já, tvrdí, že
strava a obezita jsou momentálně větší příčinou rakoviny než kouření a
jiné příčiny dohromady. Takže je na nás, abychom to neignorovali,“ řekl
prof. Dalgleish.

Celý rozhovor s profesorem Dalgleishem (v angličtině) si můžete
poslechnout na tomto videu :

https://youtu.be/9uV154LQ1J4
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Watch Video At: https://youtu.be/9uV154LQ1J4

Autor: Rhoda Wilsonová, Zdroj: expose-news.com , Zpracoval:
Badatel.net

Související články

Věda potvrzuje, že „nadměrná úmrtí“ nezpůsobuje koronavirus, ale
lockdowny
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Více než 400 studií dokazuje, že lockdowny či rouška zkrátka
nefungují
Amiši odmítli covidové vakcíny, lockdowny i roušky. Výsledek?
30krát méně úmrtí
Studie ze Stanfordu: Lockdowny nemají žádný podstatný vliv na
šíření COVID-19
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